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Van: Dorpsraad Eerde

Betreft: Samenvatting gesprek met wethouder Jan Goijaarts en de dorpsraad over de reclame led-

mast langs de A50.
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Zoals besproken zou ik je informeren over ons gesprek met de wethouder op 27 maart 2023. Vanuit 

de dorpsraad waren xx, xx en xx aanwezig. Vanuit de gemeente waren aanwezig: Jan Goijaarts 

(Wethouder) en xx (medewerker vergunningen). Het gesprek was kort 10 á 15 minuten en vooral ter 

voorbereiding van de vervolgstap(pen) door de gemeente (het gesprek tussen de initiatiefnemer en 

de omgeving vertegenwoordigd door jou zoals gevraagd op de raadsvergadering van 2 maart).

De wethouder informeerde bij ons wat de rol van de dorpsraad is in deze situatie. Wij hebben 

aangegeven dat een groot deel van de inwoners niet zit te wachten op een dergelijke reclame led 

mast. Letterlijk is er nog aangegeven dat, als je er niets aan verdient, er geen enkele redenen is om 

voor een reclame led mast te zijn. Over onze rol zijn we duidelijk geweest, wij willen betrokken 

blijven omdat wij het belangrijk vinden dat de juiste partijen met elkaar in gesprek zijn/blijven.

De Wethouder gaf aan dat Rijkswaterstaat een reactie had gegeven op de aanvraag in de vorm van 

een akkoord, mits… De daarbij behorende opmerkingen/benodigde aanpassingen zijn doorgezonden 

aan de initiatiefnemer.

Met vriendelijke groet,

Namens de dorpsraad - xx


